
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om næringsstofreducerende til-

tag.

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 5

I lovbemærkninger til L 147 står på side 13: ”Som en del af den samlede håndtering af

kvælstofindsatsen blev det besluttet at udskyde 6.200 tons kvælstof til 3. vandplanperio-

de (2022-2027)”. Dvs. at man skubber indsatsen til efter 2021, hvilket har bund i aftale

om målrettet regulering og i landbrugspakkens regnskab. Vil ministeren bekræfte, at så-

fremt man stemmer for L 147, stemmer man således også for landbrugspakkens kvæl-

stofregnskab?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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